

7天  
星期一出發  
7D-180520B

## Day 1 MON 出發地→桃園機場

星期一 ● 西門星辰或同級4

抵達機場後由優秀導遊迎接，前往指定下榻酒店。

台北保證入住  
西門町飯店

## Day 2 TUE 台北→花蓮

星期二 ● 早餐 / X / X ● F HOTEL或同級4

野柳地質公園 > 九份老街 > 南方澳金玉媽祖 > 車遊蘇花公路 + 清水斷崖 > 東大門夜市

野柳地質公園：由砂岩所構成的地質，經海水千百萬年的侵蝕、風化交互作用，形成各種天然奇石，最著名的岩石為女王頭，堪稱鬼斧神工的作品，蔚為世界奇觀。

九份老街：乘載著黃金山城的興盛繁華，集結著歷史、小吃、觀光、伴手禮，於一身的傳統街道，更曾因電影拍攝及日本動畫而聲名大噪。

南方澳金玉媽祖：供奉全世界唯一由純金打造，超過200公斤的金身媽祖與用加拿大超過20噸原石打造的玉身媽祖，也是當地人極為重要的信仰中心。

蘇花公路 + 清水斷崖：台灣十景之一，也是世界著名景觀，以近九十度垂直的斷崖壁連接著台灣本島與太平洋海岸，雄偉險峻，享受海天一色的迷人景觀，感受大自然的鬼斧神工。

## Day 3 WED 花蓮→台東

星期三 ● 早餐 / 蔬食料理 / 正宗台菜 ● 高野或同級4

太魯閣國家公園 > 太魯閣牌坊 > 長春祠 > 百獅橋步道 > 伯朗大道金城武樹 (含腳踏車) > 池上便當博物館 > 知本溫泉

太魯閣國家公園：台灣知名國家公園，由大理石所構成的峽谷景觀，沿途的風光山色，自然的岩石皺摺，清澈的山水溪流，相當美不勝收！

百獅橋步道：太魯閣族慣稱的「sgadan」。倚傍著砂卡礑溪而行，峻秀的峽谷，清澈的溪水、美麗的岩石褶皺及蒼鬱的森林，讓砂卡礑步道兼具景觀與生態之美。

伯朗大道金城武樹：因知名咖啡及航空公司廣告一炮而紅，在一片綠色稻田中乘風而行，讓您感受遠離塵囂，貼近大自然的田野樂趣。與知名藝人金城武一同入鏡的大樹也成了新景點，甚至有了「金城武樹」的稱號。

知本溫泉：無色無味的碳酸氫鈉泉，又名美人湯，讓您一洗旅程的疲憊，放鬆身心靈，又促進血液循環，讓您呈現白裡透紅的動人膚色。

## Day 4 THU 台東→高雄

星期四 ● 早餐 / 涮涮鍋 / X ● 國際星辰或同級4

佛陀紀念館 > 珍珠展示中心 > 黃金菠蘿城堡 + 鳳梨酥DIY > 高雄之眼購物中心 > 愛之船遊愛河 > 瑞豐夜市

佛陀紀念館：占地50公頃，為供奉全球僅三顆之一的佛牙舍利所建造的，朝著典藏、研究、教育、探索及公共服務、休閒和觀光於一體，為台灣佛教文化最有規模的宗教建築。

黃金菠蘿城堡：除了品嚐在地知名冠軍鳳梨酥外，螢幕互動區體驗小遊戲，可愛公仔殺光您的記憶體，還能自己DIY鳳梨酥，將您最真的心意一起帶回去。

高雄之眼購物中心：夢時代購物中心鯨魚造型的主館，提醒您在購物享受之餘，不要忘了和企業一起做環保，打造永恆的環境，結合日本阪急百貨，讓您兼顧時尚與生活。

愛河：承載高雄的歷史，印證高雄的繁榮，一併認識台灣的經濟命脈，坐著愛之船，吹著海風，細聽屬於高雄的愛與浪漫。

## Day 5 FRI 高雄→台中

星期五 ● 早餐 / 原住民料理 / X ● 文華道或同級4

集集火車站 > 車埕老街 > 向山天空步道 > 日月潭風景區 > 雙龍觀景台 > 文武廟 > 邵族文史館 > 逢甲夜市

集集火車站：早期以檜木建造，完全不用一根鋼釘的建築主體，經歷921地震後，顧及文化傳承，仿照其前身，白色屋身，古樸簡單，原為貨物集散地，故稱集集，現以火車支線結合在地文化打造其觀光地位。

車埕老街：早期火車頭的停車場，結合在地文化，日治時代的貯木池，以林業為中心，見證了此地以「木」為發展的歷史沿革。

日月潭風景區：結合北形似日輪的日潭及南形似月弧的月潭，群山環繞，為一高山內陸湖泊，沿途有多條景觀步道，並有豐富的山地資源。

雙龍觀景台：是眺望日月潭的絕佳景點外，更結合名人年梯，以及文武廟的祈福風鈴，除了可以找到自己和哪位名人同天生日，更能將祈願風鈴掛於此。

## Day 6 SAT 台中→台北

星期六 ● 早餐 / 鐵板燒Buffet / X ● 樂客或同級4

中社花海 > 天祿文化藝術中心 > 忠烈祠 > 臺北101摩天大樓 (觀景台自費) > 士林夜市

中社花海：苗栗火炎山下的花卉天堂，一年四季，百花爭艷，每次來都能讓您有不同的感受，除了賞花，裝置造景更是讓您驚豔連連。

臺北101摩天大樓：曾為世界最高建築，坐落在台北最頂級的商務商圈，一次逛完世界頂級精品，讓你走在時尚的尖端。

## Day 7 SUN 桃園機場→出發地

星期日 ● 早餐 ● 溫暖的家

早餐後，自由活動至時間到送往機場，搭乘豪華客機返回甜蜜的家。

福爾摩沙全島體驗趣



# Experience Formosa Island

**Guaranteed stay  
in Ximending**

## Day 1 **MON** Departure – Taoyuan • Ximen Citizen Hotel or similar

Upon arrival, our local representative will welcome you and escort you to the designated hotel.

## Day 2 **TUE** Taipei – Hualien • B / × / × • F HOTEL or similar

**Yehliu Geopark > Jiufen Old Street > Nanfanggao Matsu Temple > Suhua Highway + Qingshui Cliff > Dongdamen Night Market**

**Yehliu Geopark** : World-famous geological wonder. Extraordinary rock formations including the iconic “Queen’s Head” are formed due to erosion, weathering and other natural forces.

**Jiufen Old Street** : Once a prosperous gold rush town gathers history, snacks, sightseeing, souvenirs all in one street, also made popular from its appearance in films and Japanese animation.

**Nanfanggao Matsu Temple** : A temple for the world’s one and only

200kg pure gold Matsu statue. The temple also houses Matsu statue forged out of 20 tons of Canadian jade ores. The Nanfanggao Matsu Temple is an important religious symbol for the locals.

**Suhua Highway + Qingshui Cliff** : One of Taiwan’s Top 10 Natural Wonders, the Qingshui cliffs are 90 degrees steep, connecting Taiwan Island with the Pacific Ocean. Enjoy a scenic journey along the Suhua Highway.

## Day 3 **WED** Hualien – Taitung • B / Vegetarian Meal / Classic Taiwan Cuisine • Hoya Resort Hotel or similar

**Taroko National Park > Arch of Taroko > Eternal Spring Shrine > Bridge of 100 Lions > Brown Boulevard (Bicycle included) > Chihshang Lunchbox Museum > Jhihben Hot Spring**

**Taroko National Park**: Taroko is Taiwan’s most well-known national park, which is a canyon formed by marbles. Along the way to the national park, visitors tend to marvel at the intricately formed stones and clear mountain waters.

**Bridge of 100 Lions** : Located in the Hualien part of the Taroko National Park, the Taroko tribe refer the bridge as “sgadan”, which means “teeth”. Hiking along the Sgadan or Shakadang Bridge, one is met with pleasant natural scenery, clear waters and beautiful rock formations of the canyon.

**Brown Boulevard** : Due to advertisement of Mr. Brown Coffee, the Brown Boulevard has been popularized as a tourist destination,

even for locals. Cycling through lush paddy fields of the boulevard, one can find a “JinChengWu Tree”, named after a local movie star, Jin Chengwu (Takeshi).

**Chihshang Lunchbox Museum** : Rice is the most important crop in Taiwan, and Chihshang is the hometown of rice. The aroma and texture of the rice attracts tourist to ChihShang just to enjoy a bento since the olden days.

**Jhihben Hot Spring** : The alkaline carbonate hot spring water in this area are colorless and odorless. A bath in the hot spring boosts blood circulation, soothe and relaxes your muscles leaving yourself feel refreshed.

## Day 4 **THU** Taitung – Kaohsiung • B / Shabu-shabu / × • International Citizen Hotel or similar

**Buddha Memorial Center > Pearl Cultivation Center > Golden Pineapple Castle + Pineapple Cake DIY > Dream Mall > Love River Cruises > RuiFeng Night Market**

**Buddha Memorial Center** : Covering an area of 50 hectares, it is Taiwan’s largest religious complex ever built to store the Buddha’s tooth relic, one of the only three in the world.

**Dream Mall** : The main building is shaped similar to a whale which at the same time reminds us to be eco-friendly while enjoying shopping. Adjoining with Japan’s Hankyu Department Store is a

hub for sophisticated fashion and lifestyle trend.

**Love River** : Love River is the cradle to the history of Kaohsiung, and is an evidence of the advanced development of Kaohsiung. Enjoy the breeze on a boat ride along the shores of Love River with its glistening romance.

## Day 5 **FRI** Kaohsiung – Taichung • B / Aboriginal Cuisine / × • In One City Inn or similar

**Jiji Railway Station > CheCheng Old Street > Mt Elephant Skywalk > Sun Moon Lake National Scenic Area > ShuangLong Viewing Platform > Wen Wu Temple > Thao Cultural Center > Fengjia Night Market**

**Jiji Railway Station** : A popular tourist attraction, no nails are ever used for this building that got destroyed during the 921 Earthquake.

**Sun Moon Lake National Scenic Area** : The Sun Moon Lake got its name from the unique terrain that looked like a sun on one side and a crescent moon on the other. Surrounded by the mountain, there are a number of scenic trails and resources.

**ShuangLong Viewing Platform** : One of the best viewing platforms in Sun Moon Lake National Scenic Area. Each steps on the stairway represents a day in a year and is carved with the name of a historical figure in Chinese history.

**WenWu Temple** : One of Taiwan’s top ten temple, and is frequented by many of Taiwan’s corporate leaders and entrepreneurs. The observation deck is also a hotspot for photography.

## Day 6 **SAT** Taichung – Taipei • B / Teppanyaki+Buffet / × • Look Hotel or similar

**Chung-she Flower Garden > TianLu Culture and Art Center > Martyr’s Shrine > Taipei 101 (Observatory at own expense) > Shilin Night Market**

**Chung-she Flower Garden** : A stunning floral field by Miaoli’s Mt Huoyan mountainside that never fails to amaze every season of the year.

**Martyr’s Shrine** : Men who sacrificed their lives to the revolution before the establishment of the Republic of China and who fell during the Sino-Japanese war and the Chinese Civil war are

worshipped here. Another attraction is the changing of guards ceremony which occurs at the top of every hour.

**Taipei 101** : Well located in the CBD, it is formerly the world’s tallest building. The one stop shopping mall has gathered together the finest in fashion and refined dining from around the world.

## Day 7 **SUN** Taoyuan – Departure • B • Sweet Home

After breakfast, you are free at leisure till your departure to Taoyuan C.K.S. Airport. Home Sweet Home!

DEPARTURE DAY	TOUR CODE	TOUR NAME	TOUR FARE	GRATUITIES	SS
Monday	7D-180520B	Experience Formosa Island	435	34	220

\* Quotation above not valid for travel during Christmas, New Years's Eve & Chinese New Year.

\* Quotation above valid until 31 March 2019

\* Kindly book tours 15 days before departure; check the availability if tour departure is less than 15 days.

\* Airport transfer minimum 2Pax, extra charges applies otherwise.

[Click here to Submit Enquiry](#)

(PD-120618)